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BRMG-KPGiM-III.0012.4.2024 
 

Protokół Nr 8-8/2024 
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się  09 grudnia 2024 roku (poniedziałek), rozpoczęte o godz. 9:00 w sali 
im. Seana Lestera (Nr 003) Nowego Ratusza, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięciu (5), czyli było 
quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych stanowisk. 
Nieobecny Radny Karol Rabenda. Lista obecności Komisji stanowi załącznik nr 1. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Otwieram ósme posiedzenie Komisji i przystępujemy do zatwierdzenia porządku 
obrad.   
 

Po przesłaniu radnym i zaproszonym gościom w terminie regulaminowym porządku 
obrad, porządek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu, został skierowany do Komisji 
jeszcze projekt uchwały, które proponuję wprowadzić do porządku, tj.: 
 
 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 

sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki Gdańskie Usługi Komunalne spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – Druk Nr 188. 

Przedstawia: Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

Gdy zostanie wprowadzony będzie procedowany w punkcie 4.1. 
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za – jednogłośnie wprowadziła do porządku ww. projekt uchwały. 
 
Nie było wniosków i uwag ze strony członków Komisji, więc poddał pod głosowanie 
przyjęcie z dzisiejszą zmianą następującego  porządku obrad: 
 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2024 
rok – Druk Nr 189  - w zakresie działania Komisji.  

Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 
Podatków 
 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska – Druk Nr 190 - w zakresie działania Komisji. 
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Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 
Podatków 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 

zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w 
Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 
– Druk Nr 184. 

Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 
Podatków 
 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 

zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej Pożyczki 
Miejskiej w Pomorskim Funduszu Rozwoju Sp. z o.o. – Druk Nr 185. 

Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 
Podatków 
 
4.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 

sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki Gdańskie Usługi Komunalne spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – Druk Nr 188. 

Przedstawia: Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie: 
Porządek został przyjęty 5 głosami za – jednogłośnie. 

 
 

PUNKT – 1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2024 
rok – Druk Nr 189  - w zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 
Podatków 
 
Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 12 
grudnia 2024 r. – sprawa BRMG.0006.328.2024. 
 
Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., że jeśli chodzi o zmiany w 
budżecie tegorocznym, to mamy dużo zmian porządkujących. Patrząc na ogólne 
kwoty, to dochody zwiększamy jeszcze o 96 milionów złotych. To zwiększenie głównie 
wynika z uzyskania większych dochodów niż planowano. Największe dochody są ze 
sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. Tu się udało w przetargu uzyskać 
przeszło 33,6 miliona złotych i o taką wysokość zwiększamy plan. Dodatkowo 
wprowadzamy jeszcze resztę  dodatkowych dochodów z tytułu  zwiększenia udziału w 
podatku od osób fizycznych tj. przeszło 34 miliony złotych. Również udało nam się 
uzyskać dosyć duże wpływy z odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach 
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bankowych i tu zwiększamy plan jeszcze o 16 milionów złotych. Wpływy z opłat 
użytkowania wieczystego nieruchomości przeszło 7,8 miliona złotych. wpływy z tytułu 
przekształcenia użytkowania wieczystego w prawo  własności, prawie 2,5 miliona 
złotych. wpływy z opłaty komunikacyjnej 1,4 miliona złotych. Wpływy z tytułu kosztów 
egzekucyjnych w wysokości 900 tysięcy złotych. Wpływy z opłaty miejscowej 610 
tysięcy złotych. Wpływy z opłat za wydanie prawa jazdy oraz innych dokumentów 
uprawnionych do kierowania pojazdami  450 tysięcy złotych. 
 
Porządkowane są dotacje środków z Unii Europejskiej. Per saldo tutaj zmniejszamy 
dochody o 1,9 miliona złotych w związku z przesunięciem płatności na 2025 rok. 
Dodatkowe wpływy zrealizowane przez placówki oświatowe. Po stronie dochodowej, 
to takie najważniejsze rzeczy. 
 
Jeśli chodzi o wydatki, to one są zmniejszane per saldo o kwotę 15 milionów złotych, 
ale my jeszcze porządkujemy przychody i rozchody. Czyli przychody zmniejszamy o 
przeszło 12 milionów złotych, a to wynika z przesunięcia środków, które planowaliśmy 
z pożyczek, a to kolejne uchwały będą w porządku, to powiem. Zwiększamy plan 
rozchodów o 100 milionów złotych. To są rozchody planowane  na założenie lokaty na 
koniec roku, tak, żeby te środki wróciły w przyszłym roku jako przychody z racji tego, 
że będziemy mieli na koncie dużo środków, żeby założyć lokatę jeszcze na koniec 
roku. 
 
Jeśli chodzi o wydatki, takie większe pozycje, to w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 
zmniejszamy plan wydatków o przeszło 3 miliony, a to wynika z oszczędności na 
obsłudze długu, czyli z odsetek. Planujemy zwykle obsługę dla kredytów i zaciągniętych 
i planowanych do zaciągnięcia. W związku z tym, że zaciągnęliśmy mniej, to mamy 
oszczędności, stąd to zmniejszenie planu. 
 
W Wydziale Ekologii i Energetyki zwiększamy plan wydatków o przeszło 154 tysiące 
złotych  z przeznaczeniem na wyrównanie dla przedsiębiorstw energetycznych. W 
Wydziale Gospodarki Komunalnej zwiększamy plan wydatków o 4,4 miliona złotych. te 
środki będą przeznaczane na płatności związane z usługami wodnymi za 
odprowadzanie opadów atmosferycznych do wód opadowych lub roztopowych ujętych 
w zamknięte systemy kanalizacji deszczowej. 
 
W Wydziale Polityki Gospodarczej wydatki w wysokości 6.720.000 złotych, środki są 
zabezpieczone  na dokapitalizowanie spółki Gdańskie Usługi Komunalne na zakup 
pojazdów technicznych, niezbędnych do realizacji powierzonego zadania polegającego 
na mechanicznym oczyszczaniu nawierzchni dróg. 
 
W Wydziale Projektów Inwestycyjnych zmniejszamy plan wydatków o kwotę 16,1 
miliona złotych. W uzasadnieniu projektu uchwały, do tych zmian są wszystkie kwoty 
wyszczególnione i opisane. W Wydziale Skarbu zmniejszamy plan wydatków o kwotę 
5,5 miliona złotych, a to zmniejszenie wynika z tego, że nie udało się zakończyć 
postępowań dotyczących wypłaty odszkodowań, tj. kwota przeszło 4 miliony złotych i 
także nie udało się wykorzystać wszystkich środków zabezpieczonych na regulacje 
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stanu prawnego nieruchomości o milion złotych. To takie najważniejsze rzeczy. 
Dziękuję bardzo i proszę o pozytywną opinię do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję Pani Dyrektor.  
Czy są glosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do opiniowana. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska 
na 2024 rok – Druk Nr 189  - w zakresie działania Komisji. 
 
Głosowanie: 
Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Panią Agnieszkę 
Trojanowską - Dyrektor  Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, Komisja – 5 głosami 
za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały – zawarty w Druku Nr 189 - w zakresie działania Komisji - bez poprawek. 
Opinia Nr 8/8/38/38/2024 - została przekazana do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 12 grudnia 2024 roku. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję, opinia pozytywna. Przechodzimy do następnego punktu obrad. 
 

PUNKT – 2. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska – Druk Nr 190 - w zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 
Podatków 
 

Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 12 
grudnia 2024 r. – sprawa BRMG.0006.329.2024. 
 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., że jeśli chodzi o WPF, to 
tu jest szereg zmian porządkujących przedsięwzięcia. Dużo mamy zmian w takich 
przedsięwzięciach edukacyjnych i takich społecznych. Oprócz tego w przedsięwzięciu 
pn. Budowa obiektu szkolnego na Morenowym Wzgórzu w Gdańsku, mamy 
przesunięcie między latami. W 2024 roku zmniejszamy plan o 3,5 miliona złotych i 
przesuwamy na przyszły rok, a to wynika z aktualizacji harmonogramu rzeczowo-
finansowego przedsięwzięcia. Całkowita wartość przedsięwzięcia nie ulega zmianie. 
 
W następnym przedsięwzięciu pn. budowa Punktów Selektywnego Zbierania 
Odpadów Komunalnych (PSZOK) przy ul. Meteorytowej. Tutaj mamy zwiększenie 
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limitu  wydatków w roku 2025 - 2026. To zwiększenie wynika z uzyskania dotacji z 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
 
Mamy przesunięcie środków na przedsięwzięciu „Modernizacja w obiektach 
użyteczności publicznej”, zmniejszamy w 2024 roku środki w wysokości 100 tysięcy 
złotych i te środki przesuwamy na przyszły rok. 
 
Rewaloryzacja zespołu budynków przy ul. 3 Maja 21C, D i E wraz ze zmianą sposobu 
użytkowania oraz zagospodarowaniem terenu. W roku 2024 mamy zmniejszenie  o 
kwotę 7,5 miliona złotych, w roku 2025 mamy zwiększenie o przeszło 7,7 miliona 
złotych. 
 
Mamy jedno nowe przedsięwzięcie pn. Zdolni z Pomorza II. Jest to przedsięwzięcie, 
które będzie realizowane w latach 2024-2028. Całkowita wartość przedsięwzięcia 
wynosi 1.045.180 złotych.  
Dziękuję bardzo, proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? Głosów w dyskusji nie ma. Przechodzimy do 
głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Miasta Gdańska  zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska – Druk Nr 190 - w zakresie działania Komisji. 
 
Głosowanie: 
Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Panią Agnieszkę 
Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, Komisja 5 głosami 
za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały, zawarty w Druku Nr 190 - w zakresie działania Komisji - bez poprawek. 
Opinia Nr 8-8/39/39/2024 - została przekazana do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 12 grudnia 2024 roku. 
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PUNKT – 3. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Narodowym Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie – Druk Nr 184. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 

Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 12 
grudnia 2024 r. – sprawa BRMG.0006.323.2024. 
 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 184, zgodnie z 
uzasadnieniem do projektu uchwały powiedziała m.in., że tą pożyczkę planowaliśmy 
zaciągnąć w roku bieżącym, ale z uwagi na zmianę harmonogramu rzeczowo-
finansowego udało się tylko zaciągnąć 60.976 złotych, a pozostałe środki w wysokości 
1.578.702 złotych uruchomimy w 2025 roku. Dziękuję. Proszę o pozytywne 
opiniowanie projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję, bardzo. A na co to będzie? 
 
Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Jest to na budowę Punktów Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych przy ul. 
Hynka i przy ul. Uczniowskiej. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Czyli te PSZOK-i. Chciałem tutaj powiedzieć, że tak się złożyło, że byłem na jednym 
PSZOK-u przy ul. Elbląskiej. Bardzo ładnie one prosperują, tylko trzeba jeszcze bardziej 
dla mieszkańców rozpropagować, bo ludzie mylą się i jadą na wysypisko w Szadółkach. 
To jest naprawdę bardzo dobra rzecz, tylko jak mówię trzeba to bardziej 
rozreklamować. Będzie dużo mniej dzikich wysypisk.  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie widzę, przechodzimy do opiniowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowej pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie – Druk Nr 184. 
 

Głosowanie: 
Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Panią Agnieszkę 
Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, Komisja 5 głosami za 
– jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały, zawarty w Druku Nr 184 - bez poprawek. Opinia Nr 8-8/40/40/2024 - 
została przekazana do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 12 grudnia 
2024 roku. 
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PUNKT – 4. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej Pożyczki Miejskiej 
w Pomorskim Funduszu Rozwoju Sp. z o.o. – Druk Nr 185. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 
Podatków 
 
Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 12 
grudnia 2024 r. – sprawa BRMG.0006.324.2024. 
 
Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 185, zgodnie z 
uzasadnieniem do projektu uchwały i powiedziała m.in., że pożyczka w wysokości 25 
milionów złotych w roku bieżącym, jeśli ma zadziałać, ostatnią transzę w wysokości 
10, 5 miliona złotych niemniej też po zmianie haromonogramu finansowo-rzeczowego 
spowodowała, że zapotrzebowanie w roku bieżącym jest dużo mniejsze niż było 
pierwotnie, stąd przesunięcie 10,5 miliona złotych na 2025 rok. Ta pożyczka jest 
zaciągana na realizację przedsięwzięcia pn. Rewaloryzacja zespołu budynków przy ul. 
3 Maja 21C, D i E wraz ze zmianą sposobu użytkowania oraz zagospodarowania 
terenu. Umowa była podpisana w roku 2020 z Pomorskim Funduszem Rozwoju, miała 
być wykorzystana w latach 2021 - 2024, ale tak jak powiedziałam został zmieniony 
harmonogram finansowo – rzeczowy, stąd te przesunięcia przedmiotowej uchwały. 
Dziękuję bardzo i proszę Komisję o pozytywne zaopiniowanie. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie widzę, przechodzimy do opiniowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
Pożyczki Miejskiej w Pomorskim Funduszu Rozwoju Sp. z o.o. – Druk Nr 185. 
 
Głosowanie: 
Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez  Panią Agnieszkę 
Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, Komisja 5 głosami za 
– jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały, zawarty w Druku Nr 185 - bez poprawek. Opinia Nr 8-8/41/41/2024 - 
została przekazana do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 12 grudnia 
2024 roku. 
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PUNKT – 4.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
Gdańskie Usługi Komunalne spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Gdańsku – Druk Nr 188. 
Przedstawia: Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 
Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 12 
grudnia 2024 r. – sprawa BRMG.0006.327.2024. 
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  
Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 
Projekt uchwały stanowi o podwyższeniu kapitału zakładowego naszej jednoosobowej 
spółki Gdańskie Usługi Komunalne o kwotę 6.720.000 złotych. Środki oczywiście są 
zabezpieczone w budżecie bieżącego roku, dokapitalizowanie będzie w tym roku 
jeszcze, a dotyczy ono możliwości realizacji przez spółkę  mechanicznego oczyszczania 
nawierzchni dróg na nowy rejon – Zakres IV – Rejon Centralny Górny, jest to najbliższy 
rejon temu rejonowi, który w tej chwili spółka obsługuje. Środki oczywiście posłużą na 
zakup sprzętu do obsługi tego terenu, i tą uchwała po prostu realizujemy strategię 
miasta Gdańska w zakresie Dostępne Miasto, czyli bezpieczeństwa dróg i obiektów 
inżynieryjnych. Bardzo proszę o pozytywne zaopiniowanie. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję, bardzo. Czyli tj. dokapitalizowanie spółki na zakup sprzętu? 
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  
Tak. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czy są głosy w dyskusji? Proszę Pan Radny Bejm. 
 
Radny Łukasz Bejm – członek Komisji 
Panie Prezesie, a jak sytuacja w spółce, bo pamiętam, że w lipcu mieliśmy interpelacje i 
jakąś tam małą wymianę … 
 
Pan Bartosz Piotrusiewicz – Prezes Gdańskich Usług Komunalnych Sp. z o.o. 
Mniej więcej po dwóch tygodniach od tej interpelacji osoby zostały zatrudnione, po 
prostu daliśmy dodatkowych pracowników, a złożyło się to z niefortunnym zbiegiem 
kilku zwolnień kierowców, gdy ładowacze się zwalniają tj. mniejszy problem, bo tam 
jest większa obsada i można kogoś wysłać. Gorzej jest gdy zwalniają się kierowcy, bo 
kilka samochodów nie mogło jeździć. Osoby zostały zatrudnione i zadania są 
realizowane, tak, że ta sytuacja wyszła na prostą. 
 
Radny Łukasz Bejm – członek Komisji 
Dziękuję.  
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. Ja z czystym 
sercem zagłosuję za. Przechodzimy do głosowania nad projektem. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki Gdańskie Usługi Komunalne spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – Druk Nr 188. 
 
Głosowanie: 
Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez  Panią Iwonę Bierut – 
Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 5 
głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w Druku Nr 188 - bez poprawek. Opinia Nr 8-
8/42/42/2024 - została przekazana do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z 
dnia 12 grudnia 2024 roku. 

 

PUNKT – 5. 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Szanowni Radni. Przesłany został projekt planu pracy Komisji na 2025 rok. Proponuję, 
żebyśmy zrobili trochę rekonesansu, bardzo chętnie byśmy pojechali na Ergo Arenę, 
Stadion i do Gdańskich Nieruchomości, żebyśmy zobaczyli jak przebiega ten remanent 
mieszkań z zasobu komunalnego. Przygotuję ten plan, co ja bym widział, a Państwo 
dołożą swoje propozycje tematów, które byście Państwo chcieli, aby były rozpatrywane 
przez Komisję.  
 

Porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję bardzo Państwu. Zamykam 8 
posiedzenie Komisji. Na tym posiedzenie zostało zakończone - godz. 9:20. 
 

 
 Przewodniczący 

Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej  
Rady Miasta Gdańska 

 
/-/ Piotr Dzik  

 
Protokół sporządziła: 
 
/-/ Elżbieta Wajs-Deyck 
Biuro Rady Miasta Gdańska 
Główny Specjalista 
 
 


